
Referat frå FAU møte vestbygd skule  

 

Sted: Vestbygd skule 

Dato 08.01.2024 

 

Tilstede:  

Henriette Bønes Tveitnes, Silje Lussand, Kjersti Ottemo, Iselin Johannessen, Hilde 

Evensen, Helene Haaverstun, Cecilie Lillemoen Lygre 

 

1. Godkjenning av innkalling.  

• Ingen merknad.  

 

2. Godkjenning av referat.  

• Ingen merknad.        

 

3. Informasjon fra skolen.  

• Rektor på telefon. 

• Foreldreundersøkelse: får resultatene 10. Januar.  

• Går gjennom det på neste FAU møte. 

• 56% besvarelse  

• Noen opplever å ikke få tilsendt likn til 7 trinn sin undersøkelse, skolen sjekker opp 

i dette.  

• Uke 3 til 4 ung data undersøkelse på skolen, vil komme ut mer informasjon.  

• Anonym undersøkelse om en ikke ønsker at barnet skal delta kan en melde 

fra om dette. Kommer mer informasjon. 

Felles foreldremøte i vår: 

• FAU Venter på svar fra politiet.  

• Skolen legger opp til vanlig klassemøter samme dag som FAU står for 

felles input foreldremøte for foreldrene.  

 

 

 

4. Lekser ved sykt barn: 

• Skolen skal følge Retningslinjer ved sykt barn.   

• Skolen kan sende hjem lekser barnet har gått glipp av,  

• Det er opp til foreldrene om de mener at barna skal gjøre leksene eller ikke.  

 

 

 

 

  



5.  Signaturrett endras i brønnøysundregisteret: 

• Ikke fått til og endre signaturretten  

• vi andre i styret skriver under på at styreleder, nestleder og kasserer skal få 

signaturretten.  

• Når vi vet hvordan dette kan endres ligge det inn i et dokument som kan 

videreføres til neste styre.  

 

6. Årshjul for FAU: 

• Snakket om å få lage et årshjul slik at vi har en plan på hva FAU skal gjøre 

gjennom året.  

 

 

7. 17 mai status: 

• Tar med til neste møte da styre til 17 mai ikke er til stede. 

• Barnehagen vil samles for et møte angående 17 mai.  

• Høre med UL von om de vil lage et arransjemang for ungdommer på 

ettermiddagen på 17 mai.   

• Det må komme ut informasjon til foreldrene i 4 klasse at de skal bidra på 

17 mai.  

 

 

 

8. Annet: 

• Elevene får skolefrukt 1 dag i uken fra FAU. 

• Snakke om å kutte ut julesokk med snop til jul. Heller gi et sunnere og mer 

sosialt alternativ. Foreldre kan kanskje bidra? Dette tas videre til neste FAU 

styre.  

Skolebruksplan: 

• Møte 09.01 der en fra FAU stiller. 

•  Hva som kan tas opp på skolebruksplan: fokus på uteområde.  

 

 

 

Referent: Cecilie Lillemoen Lygre  

 

 

 


